
Známy slovenský hudobník, Raper Majk
Spirit sa logicky pýta politikov – monštier
skrývajúcich sa za falošnú pandémiu:
„FASCINUJE MA, ŽE SA TOTO NAOZAJ
CHYSTÁ GLOBÁLNE. PREČO POTREBUJEME
VAKCINAČNÉ PASY? NAČO SA MÁ
VAKCÍNOVAŤ MLADÝ ZDRAVÝ ČLOVEK?“
- CZ24 News | 10. června 2021

SLOVENSKO: Známy hudobník Majk Spirit vo svojom programe na kanáli YouTube s
názvom Topkast odsúdil totalitu, ktorá sa vytvára v súvislosti s opatreniami proti šíreniu
koronavírusu.

Raper Majk Spirit v súvislosti s využívaním kritického myslenia v praxi hovorí o aj o koronavíruse,
očkovaní, a vakcinačných pasoch.

„Teraz tie vakcinačné pasy. To ma fascinuje, že toto sa naozaj chystá globálne,
že sa to snažia predtlačiť isté inštitúcie. Budeme musieť mať všetci vakcinačný
pas, aby sme mohli cestovať alebo aby sme mohli vykonávať svoju prácu. Jasné,
že hovoria, že to bude na chvíľku, ale keď takáto vec prejde, tak už to v živote
nezoberú späť. „
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Vždy sa podľa neho nájde nejaký dôvod prečo niektoré opatrenia, napríklad spomínané zelené covid
pasy musia byť stále v platnosti. „Takisto ako po 11. septembri začali monoitorovať letiská a
neprestali s tým.“

„A pritom, ja sa na to pozerám tak, že už sú to vakcíny, hej? Už proste každý človek,
ktorý má šancu alebo má vôľu sa zaočkovať, tak sa zaočkuje. Tí, ktorí sa
rozhodnú nezaočkovať, sa rozhodli podstúpiť to riziko, že nebudú zaočkovaní, že
sa môžu nakaziť a bodka. Prečo potrebujeme vakcinačné pasy? Ja tomu
nerozumiem.“

Majk Spirit sa pýta, prečo sa svet rúca do „úplnej totality“? „Prečo tak strašne chceme vyriešiť ten
covid? Beriem ho vážne, tiež som mal okolo seba prípady ľudí nemali ľahký priebeh, viem, že to je
seriózna vec. Ja nie som proti vakcinácii. Som za to, aby sa zaočkovali mama, tatko, ktorí sú rizikoví
alebo ľudia, ktorí sú náchylní.“

„Nikomu by som neodporúčal: nechoďte na vakcínu. Týmto ohrozeným ľuďom by som
poradil, že jasné, vakcína môže byť dobré riešenie. Ale načo sa má vakcínovať zdravý
človek, mladý, ako som ja, ktorý nie je naozaj reálne ohrozený tým covidom v nejakej
veľkej miere?“

Dodal, že opatrenia proti covidu výrazne rozdelili spoločnosť. „Covid strašne dodal sebavedomie
takým tým autoritárskym povahám. Tým ľuďom, ktorí sú takí, že: všetci musíme tieto
pravidlá dodržiavať, každý sa bude riadiť týmto, lebo toto bolo povedané, že sa musí robiť, a
ty si daj to rúško tiež, a ty tiež…“

„A teraz akoby oni dostali právomoc ťa dodrbávať za každú vec. Už vlastne ani nie je priestor sa o
tom porozprávať. Už ako keby ani nemáš právo mať vlastný názor. Si za konšpirátora, ak vyslovíš
názor, ktorý nie je v správach, ktorý nepodlieha tej agende CNN a agende tých mainstreamovým
médií, okamžite si nebezpečný človek, ktorý navádza ľudí, aby ohrozovali ostatných a už máš krvavé
ruky ľudí, ktorí zomierajú kvôli covidu.“

Hudobník argumentuje, že základom všetkého má byť komunikácia a rozobratie problému z
viacerých perspektív. Uviedol, že sám nevidí ani koronakrízu čierno-bielo.
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